
 

Zápis z jednání Ekonomické rady dne 23.9.2021 

 

Místo konání: Nové Město na Moravě 

Přítomni: Slezák, Nožka, Šubrt, Brettlová, Kamenický 

 

Rozpočet 2022: 

 

- ER obdržela finanční požadavky předsedů sekcí a členů VV - garantů 

jednotlivých oblastí činnosti na rok 2022 

 

- na základě jejich požadavků byl sekretariátem sestaven návrh rozpočtu v 

několika verzích 

 

- ER podporuje návrh uvažující na příjmové stránce s 90% skutečnosti roku 

2021 

 

- ER nedoporučuje zapojení rezervního fondu z vlastních zdrojů - tuto 

možnost ponechat až pro případ masivního výpadku na příjmové stránce ze 

státních prostředků 

 

- z pohledu ER nebyly dostačně zargumentovány požadavky na činnost 

garantovanou marketigovou radou, proto ER navrhuje redukovat požadavanou 

částku (50%) 

 

- z požadavků ostatních rad a předsedů sekcí ER byly v návrhu rozpočtu 

vyškrtnuty některé položky, následně ER navrhuje krátit rovnoměrně tak, aby 

bylo dosaženo vyrovnaného rozpočtu 

 

Ostatní: 

- pro úvahy Marketingové rady o případném vytvoření pracovního úvazku pro 

člověka, který by měl zajišťovat „reklamní peníze“, považuje ER za 

vhodnější rozpracování takového modelu (podmínky, práva, povinnosti), 

aby kdokoli z členů svazu měl možnost se na této činnosti podílet a 

následně odměňovat např. až do výše 30% zajištěné částky (po odečtení 

nákladů na realizaci reklamy, apod.) 

- u osob, které ČSOS zaměstnává na plný úvazek, by mělo být garantováno, 

že tyto nevykonávají jiný pracovní poměr 

 

 


